



### **INTERNATIONAL BREEDING RULES OF THE FCI**

Further to a decision of the FCI General Committee in Madrid, February 2010, please find herewith the amended version of the **International Breeding Rules of the FCI**.

We draw your special attention to the fact that in addition to the changes brought to the regulations the last part of paragraph 18 was moved to the preamble paragraph 1:

*"If a DNA test is performed, the identification (chip or tattoo) of the dog must be checked and certified by the veterinarian who collects the sample as is the case with any health protocol; the test result certificate from the laboratory must include the dog's identification."*

The amendments are effective immediately. The AMENDED rules are available on <http://www.fci.be/reglements.aspx>



### **REGLEMENT INTERNATIONAL D'ELEVAGE DE LA FCI**

A la suite d'une décision du Comité Général de la FCI réuni en février 2010 à Madrid, veuillez trouver ci-joint le **Règlement international d'élevage de la FCI** modifié.

Nous attirons tout particulièrement votre attention sur le fait que, outre les modifications apportées, la dernière partie du paragraphe 18 a été réinsérée au niveau du préambule paragraphe 1 :

*« Si un test ADN est réalisé, le vétérinaire qui le pratique devra vérifier et certifier l'identification (par micro-puce ou tatouage) du chien comme cela est de coutume pour tout certificat de santé; le certificat délivré par le laboratoire devra comporter, outre le résultat, toutes les données relatives à l'identité du chien. »*

Les modifications entrent en vigueur dès à présent. Le règlement MODIFIE est disponible sur <http://www.fci.be/reglements.aspx>